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Številka: 031-3/2025 
      Datum: 26. 3. 2025 

 
Zapisnik 

36. seje Senata Univerze v Ljubljani, 
ki je potekala v torek, 25. 3. 2025, ob 14.00 uri 

 
 
 
 
 
Prisotni člani Senata UL: 
prof. dr. Gregor MAJDIČ, rektor UL, prof. dr. Violeta BOKAN BOSILJKOV, UL FGG, prof. dr. Janez BONČA, 
UL FMF, izr. prof. dr. Mojca CIGLARIČ, UL FRI, prof. Mihael DEŠMAN, UL FA, prof. dr. Rok DREU, UL FFA, 
prof. dr. Peter GRILC, UL PF, izr. prof. dr. Breda JAKOVAC STRAJN, UL VF prof. dr. Damir KARPLJUK, UL 
FŠ, prof. mag. Žanina MIRČEVSKA, UL AGRFT, prof. Alen OŽBOLT, UL ALUO, prof. dr. Mirko PEČARIČ, UL 
FU, prof. dr. Marina PINTAR, UL BF, prof. dr. Karmen PIŽORN, UL PEF, prof. dr. Iztok PREZELJ, UL FDV, 
prof. dr. Mojca SCHLAMBERGER BREZAR, UL FF, prof. dr. Mihael SEKAVČNIK, UL FS, prof. dr. Urška 
STANKOVIČ ELESINI, UL NTF, doc. dr. Tadej STEGU, UL TEOF, prof. dr. Igor ŠVAB, UL MF, prof. dr. Marko 
TOPIČ, UL FE, prof. dr. Tomaž TURK, UL EF, izr. prof. dr. Mojca UREK, UL FSD, prof. Marko VATOVEC, UL 
AG, prof. dr. Peter VIDMAR, UL FPP, prof. dr. Andreja ŽGAJNAR GOTVAJN, UL FKKT in študenti: Lana 
SAVIČ, UL AG, Jaka ROTMAN PRIMEC, UL FFA, Kristijan BRIŠKI, UL PF, Žan Luka KOLARIČ, UL FMF - (30 
senatorjev). 
 
Odsotni člani Senata UL: izr. prof. dr. Martina ODER, UL ZF in študenti: Nejc TACER, UL FGG, Fazli GASHI, 
UL ZF, Vid GOJKOVIĆ, UL EF (4 senatorji). 
 
 
Seje so se udeležili še:  
Prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, prof. dr. Maja Klun, prof. dr. Gregor Dolinar – prorektorji UL; prof. dr. Andrej 
Kitanovski, predsednik KMŠ, prof. dr. Aleš Obreza, predsednik HK, prof. dr. Lucija Peterlin Mašič, predsednica 
KDrŠ; prof. Domen Fras, namestnik predsednice KDŠ; prof. dr. Emil Erjavec - predsednik UO UL; Maksim 
Miklič - predsednik ŠS UL; prof. dr. Tatjana Marvin - predstojnica Doktorske šole; doc. dr. Anže Županič - NIB; 
Manca Panjič – Visokošolski sindikat Slovenije; Marjeta Turk – ŠDL; Mihaela Bauman Podojsteršek - gl. tajnik, 
Alenka Golobič, Teja Velkavrh, Lina Čok Jereb – rektorat UL. 
 
Prisotni so bili tudi:  
Miha Lebič, Sergeja Mitič, Dejan Jontes, Polonca Miklavc Valenčič, Danijela Kotnik, Petra Pongrac, Staška 
Mrak Jamnik, Lucija Završnik Čučkin, Katarina Ivec, Marina Šućur – rektorat UL. 
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 Ad 1.) Določitev dnevnega reda (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 

 
 
 

Rektor je povedal, da so pri predlaganem dnevnem redu točke 2, 11, 13 in 14 zaprte za javnost.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP ŠT. 1.:  
Senat UL sprejme dnevni red 36. seje Senata UL. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 2.) Potrditev zapisnika 35. seje Senata UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
 
Ad 3.) Poročilo rektorja (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
I. Končna besedila razpisnih besedil za vpis v študijske programe vseh treh stopenj v študijskem letu 
2025/2026  
 
Rektor je povedal, da je Senat UL preglednice z razpisnimi mesti v študijske programe vseh treh stopenj za 
študijsko leto 2025/2026 sprejel na 32. seji, dne 19. 11. 2024. Ker so bili skupni deli razpisnih besedil naknadno 
usklajeni s pristojnim ministrstvom, Senatu UL posredujemo v seznanitev končna besedila razpisnih besedil, 
kot je bilo napovedano na novembrski seji.    
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznanja s končnimi besedili razpisov za vpis v študijske programe vseh treh stopenj UL v 
študijskem letu 2025/2026. 
 
 

II. Splošni pogoji plačevanja šolnin za študij po študijskih programih za pridobitev izobrazbe na 

Univerzi v Ljubljani 

 

Rektor je predstavil Splošne pogoje, kot sledi iz gradiva, ki je bilo dano na sejo. 

 

Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 

1.  Določitev dnevnega reda 36. seje Senata UL 
2.  Potrditev zapisnika 35. seje Senata UL 

3.  Poročilo rektorja 

4.  Poslovno poročilo s poročilom o kakovosti UL za leto 2024 (rektor, prorektorji in glavni tajnik) 

5.  Pridružena članica UL – UKC Ljubljana (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 

6.  Strategija trajnostnosti UL 2025 - 2030 (prof. dr. Maja Klun, prorektorica) 

7.  Smernice za usklajevanje poklicnega, študijskega in zasebnega življenja ter daljših odsotnosti 
zaposlenih oseb ter študentov in študentk (prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, prorektorica)  

8.  Merila UL za razporejanje sredstev za stabilno financiranje znanstvenoraziskovalne dejavnosti 

za leto 2025 (prof. dr. Gregor Majdič, rektor, prof. dr. Gregor Dolinar, prorektor) 

9.  Članstvo v delovnih telesih Senata UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor): 
- Zamenjava članice Programskega sveta interdisciplinarnega doktorskega študijskega 

programa Umetnost 
- Imenovanje študentov v delovna telesa Senata UL 

10.  Poročilo Komisije za magistrski študij (prof. dr. Andrej Kitanovski, predsednik komisije) 

11.  Poročilo Komisije za doktorski študij (prof. dr. Lucija Peterlin Mašič, predsednica komisije) 

12.  Poročilo Komisije za dodiplomski študij (prof. Domen Fras, namestnik predsednice komisije) 

13.  Poročilo o delu Habilitacijske komisije UL in volitve rednih profesorjev (prof. dr. Aleš Obreza, 
predsednik komisije) 

14.  Pritožbi v postopku izvolitve v naziv (poročevalca: prof. dr. Rok Dreu in prof. dr. Iztok Prezelj) 

15.  Razno 
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*SKLEP št. 3.: 

Senat UL sprejme Splošne pogoje plačevanja šolnin za študij po študijskih programih za pridobitev izobrazbe 

na Univerzi v Ljubljani, kot sledi iz priloge. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

*Sklep mora sprejeti še Upravni odbor UL. 
 
III. Poročilo rektorja 
 
 
Rektor je navzoče povabil na odprtje razstave v prostorih Galerije UL, ki bo danes, po seji Senata UL.  
 
Rektor je povedal, da je bil jeseni na podlagi 64. člena ZZrID na Upravnem odboru UL sprejet Pravilnik o 
določitvi plač raziskovalcev za delo na projektih za določen čas (v nadaljevanju: Pravilnik). Zaradi težav pri 
izvajanju tega pravilnika bo pripravljen predlog dopolnitev Pravilnika, pri čemer se bo predlagal nov minimalni 
pogoj 10 % zaposlitve na projektu ter pogoj, da morajo biti tovrstne pogodbe v trajanju najmanj 6 mesecev. 
Trenutno na nekaterih članicah prihaja do sprememb pogodb vsak mesec, kar pomeni nesorazmerno 
obremenitev kadrovskih služb. Tretja predlagana sprememba oziroma dopolnitev bo, da mora biti na katedrah 
zagotovljeno izvajanje pedagoškega procesa, preden se začne sklepati pogodbe v skladu s tem Pravilnikom. 
Rektor je povedal, da bodo podrobno razpravo o tem opravili na kolegiju dekanov, ko bo pripravljen konkreten 
predlog dopolnitev in sprememb Pravilnika.  
 
Rektor je povedal tudi, da je bil na spletni strani UL objavljen odziv na objavo informativnega spletnega portala 
N1, glede zavrnitve posredovanja informacij javnega značaja glede stroškov rektorjevega kabineta in glede 
očitka, da UL deluje netransparentno. UL je v sporočilu za javnost v zvezi s to objavo navedla, da se na UL 
zagotavljajo najvišja načela preglednosti in etičnosti poslovanja. Zato vsako leto transparentno objavijo 
program dela, vključno s finančnim načrtom, in poslovna poročila, vključno z računovodskim poročilom. Prav 
tako so novinarki N1 posredovali odgovore na vprašanja glede rektorjevih stroškov za reprezentanco in glede 
stroškov njegovih poti v tujino, in sicer že 29. januarja 2025. 5. februarja 2025 so od novinarke N1 na UL prejeli 
še vprašanje o tem, kolikšni so bili načrtovani in kolikšni realizirani stroški celotnega rektorjevega kabineta od 
leta 2019 do leta 2024. Kot navaja N1, naj bi bili ti po besedah »njihovih virov« v letih 2021 in 2022 namreč 
preseženi glede na načrt. UL je to zahtevo zavrnila zato, ker je načrtovanje stroškov namenjeno internemu 
vodenju financ in odločanju in je izdelano zaradi notranjih potreb delovanja organa. Glede zahteve, da 
novinarka želi primerjavo podatkov po letih od leta 2018 naprej, pa je bila zahteva zavrnjena, ker podatki po 
letih niso primerljivi oziroma ne obstajajo zaradi spreminjanja organizacijske strukture zajemanja stroškov po 
posameznih stroškovnih mestih in stroškovnih nosilcih, ki je posledica uvedbe novega informacijskega sistema 
na celotni UL. Zaradi prehoda na nov sistem, bi morali ročno gledati vse bilance za 10 let nazaj, kar bi pomenilo 
veliko obremenitev strokovnih služb.  
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznani s poročilom rektorja. 
 
Ad 4.) Poslovno poročilo s poročilom o kakovosti UL za leto 2024 (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
Rektor je predstavil poslovno poročilo, kot sledi iz gradiva, ki je bilo posredovano na sejo. Pri tej točki ni bilo 
dodatnih predlogov in razprave. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT. 4.:  
Senat UL sprejme Poslovno poročilo s poročilom o kakovosti Univerze v Ljubljani za leto 2024, kot sledi iz 
priloge. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 5.) Pridružena članica UL – UKC Ljubljana (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
Rektor je povedal, da obstaja obojestranski interes, da bi UKC Ljubljana postal pridružena članica UL in s tem 
prispeval k večji kakovosti študija na Univerzi v Ljubljani. UKC Ljubljana je finančno samostojna in neodvisna 



 

 
Stran 4 od 8 

 

institucija ter ima prostore in opremo za izvajanje dejavnosti, kar je v skladu z drugim odstavkom 20. člena 
Statuta UL. UKC Ljubljana je javni zdravstveni zavod, ki opravlja zdravstveno dejavnost na sekundarni in 
terciarni ravni ter izobraževalno in raziskovalno dejavnost, izjemoma izvaja tudi primarno zdravstveno 
dejavnost.  
 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednja sklepa: 
 
SKLEP št. 5.1.:  
Senat UL potrjuje, da Univerzitetni klinični center Ljubljana (UKC Ljubljana) postane pridružena članica 
Univerze v Ljubljani. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 5.2.:  
Senat UL se strinja z osnutkom pogodbe o pridruženem članstvu, ki jo bo Univerza v Ljubljani (UL) sklenila z 
Univerzitetnim kliničnim centrom Ljubljana (UKC Ljubljana). 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 6.) Strategija trajnostnosti UL 2025 - 2030 (prof. dr. Maja Klun, prorektorica) 
 
Prof. dr. Maja Klun, prorektorica, je povedala, da se s Strategijo trajnostnosti Univerze v Ljubljani želita okrepiti 
prispevek in zavezanost UL k sooblikovanju trajnostne preobrazbe družbe in skupne trajnostne prihodnosti 
skozi njeno raziskovalno, razvojno in umetniško delo ter lastne vsakodnevne poslovne procese. Pri pripravi 
strategije je bilo zato upoštevano načelo vključevanja trajnostnih vidikov v vsa področja delovanja univerze, kar 
se odraža tudi v oblikovanih strateških ciljih in področjih trajnostnosti. S tem predstavlja prvo celovito strategijo 
UL na področju trajnostnosti in podpira cilje krovne Strategije UL 2022–2027. Ključna področja trajnostnosti in 
nanje vezani ukrepi v skladu s strategijo zajemajo strukturo in procese za dosego ciljev trajnostnosti UL, v 
trajnostnost usmerjeno izobraževanje, raziskovanje, razvoj in umetniško ustvarjanje, trajnostni prostorski 
razvoj, delo in bivanje ter sodelovanje z okoljem in prenos znanja v skladu z načeli trajnostnosti. 
 
Prof. dr. Maja Klun, prorektorica, je povedala, da so smiselno upoštevali splošne pripombe, ki so jih prejeli z 
UL BF. Konkretne predloge dopolnitev, ki so jih prejeli z UL FGG pa so v celoti upoštevali. S strani preostalih 
članic in študentov niso prejeli pripomb.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP ŠT. 6.: 
Senat UL sprejme Strategijo trajnostnosti Univerze v Ljubljani 2025–2030, kot sledi iz priloge. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad 7.) Smernice za usklajevanje poklicnega, študijskega in zasebnega življenja ter daljših odsotnosti 
zaposlenih oseb ter študentov in študentk (prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, prorektorica) 
 

Prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, prorektorica, je povedala, da se na UL zavedamo pomembnosti usklajevanja 

poklicnega oz. študijskega in zasebnega življenja za zagotavljanje dobrega počutja, motivacije in produktivnosti 

zaposlenih oseb ter študentk in študentov. Delovna skupina, sestavljena iz različnih članov UL, je oblikovala 

niz smernic in jih uskladila z različnimi deležniki akademske skupnosti. Smernice izhajajo iz Načrta enakosti 

spolov (NES) UL (2022–2027) ter predstavljajo priporočilni dokument za izvajanje aktivnosti NES, katerega cilj 

je ustvarjanje podpornega delovnega oz. študijskega okolja. Oblikovane so znotraj obstoječe pravne ureditve 

in ne ustvarjajo dodatnih pravic in obveznosti, kar velja tako za zaposlene osebe kot za študente in študentke.  

Smernice vključujejo priporočila za naslednja področja: Usklajevanje delovnih obveznosti s starševskimi oz. 

skrbstvenimi obveznostmi do drugih družinskih članov; Upoštevanje zakonskih možnosti usklajevanja poklicnih 

in zasebnih obveznosti in seznanjanje zaposlenih oseb z njimi; Vključevanje v delovni oz. študijski proces po 

daljši odsotnosti; Karierno in študijsko napredovanje z vidika usklajevanja poklicnega in zasebnega življenja in 

Zbiranje podatkov. 
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Prof. dr. Rok Dreu je povedal, da ima pomislek glede prve alineje četrte točke Smernic, in sicer glede 

prilagoditve habilitacijskih pogojev v zvezi s trimesečnim gostovanjem v tujini. Zanimalo ga je, če je to usklajeno 

s HK UL. Vprašal je, ali bo peta točka pomenila več poročanja. Povedal je, da ni proti smernicam, je pa zadržan.  

 

Prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, prorektorica, je povedala, da Smernice ne bodo pomenile dodatnega 

poročanja. Smernice imajo naravo priporočil, ki se bodo uporabljale po lastni presoji na konkretnih primerih in 

predstojniki kateder bodo sami odločali o možnih prilagoditvah. Delovna skupina pripravlja pobudo, da se bodo 

Merila za volitve v nazive visokošolskih učiteljev, znanstvenih delavcev ter sodelavcev UL (v nadaljevanju 

Habilitacijska merila) uskladila z merili NAKVIS v zvezi s pogojem trimesečnega gostovanja v tujini.  

 

Prof. dr. Peter Vidmar je vprašal, na kakšni pravni podlagi je bil dokument sprejet.  

 

Prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, prorektorica, je povedala, da je okvir za Smernice Načrt za enakost spolov na 

UL in da je bilo to tudi priporočilo Evropske komisije.  

 

Prof. dr. Janez Bonča je povedal, da je zadržan glede alternativnih možnosti v zvezi z gostovanji v tujini. 

Najboljši zaposleni so bili dolgo v tujini, tudi z družinami. 

  

Prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, prorektorica, je povedala, da mnogi poročajo o stiskah zaradi gostovanj 

predvsem, ko gre za šoloobvezne otroke. Meni, da je trimesečno gostovanje najverjetneje mogoče nadomestiti 

z drugo kakovostno raziskovalno izkušnjo. Smernice so le priporočila, pravno se bo to reševalo skozi 

Habilitacijska merila. 

 

Rektor je povedal, da se mu gostovanje v tujini zdi zelo pomembno, vendar se ta institut lahko tudi zaobide, 

tako da gre marsikdo na gostovanje na primer v Zagreb, le da zadosti temu pogoju, ne da bi od te izkušnje 

veliko pridobil. Treba bo najti rešitev, ki bo zagotavljala kakovost tega pogoja in ki bo hkrati omogočala, da ne 

bodo mlade družine za to prikrajšane.  

 

Izr. prof. dr. Mojca Urek je povedala, da se je treba zavzemati za to, da bodo lahko tudi družine potovale zraven, 

saj obstoječa financiranja tega večinoma ne omogočajo.  

 

Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 7.: 

Senat UL sprejme Smernice za usklajevanje poklicnega, študijskega in zasebnega življenja ter daljših 

odsotnosti zaposlenih oseb ter študentov in študentk, kot sledi iz priloge. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

Ad 8.) Merila UL za razporejanje sredstev za stabilno financiranje znanstvenoraziskovalne dejavnosti 
za leto 2025 (prof. dr. Gregor Majdič, rektor, prof. dr. Gregor Dolinar, prorektor) 
 

Rektor je povedal, da se z Merili UL za razporejanje letnih sredstev za stabilno financiranje za leto 2025 (v 
nadaljevanju: Merila) v okviru sredstev, ki jih prejme UL na podlagi Zakona o znanstvenoraziskovalni in 
inovacijski dejavnosti (ZZrID), in na podlagi Obvestila o obsegu sredstev za stabilno financiranje 
znanstvenoraziskovalne dejavnosti za leto 2025 in poziva o posredovanju dokumentacije za stabilno 
financiranje znanstveno raziskovalne dejavnosti, št. 6312-1/2025-16, ter v skladu z Uredbo o financiranju 
znanstveno raziskovalne dejavnosti (v nadaljevanju uredba) določi delitev sredstev Univerze v Ljubljani za 
stabilno financiranje za leto 2025 za: 
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1. Programski steber financiranja (PSF), ki vključuje sredstva za: 
I. Raziskovalne programe. 
II. Mlade raziskovalce. 

2. Institucionalni steber financiranja (ISF), ki vključuje sredstva za: 
I. Infrastrukturno dejavnost – sredstva za delovanje infrastrukturnega programa Mreža raziskovalnih 
infrastrukturnih centrov Univerze v Ljubljani (MRIC UL). 
II. Upravljavsko in podporno dejavnost članic in rektorata. 

3.  Razvojni steber financiranja (RSF).     
Merila so osnova za pripravo letnega načrta sredstev za izvajanje stabilnega financiranja 
znanstvenoraziskovalne dejavnosti Univerze v Ljubljani za leto 2025, in sicer ločeno za članice in skupno za 
UL kot celoto, skladno s 3. členom uredbe. 
 
Delitev in Merila za razporejanje sredstev sta bila usklajena na kolegiju dekanov, 13. marca 2025. Gradivo je 
obravnavala še Komisija za sistem financiranja, dne 24. 3. 2025. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 8.:  
Senat UL sprejme Merila UL za razporejanje sredstev za stabilno financiranje znanstvenoraziskovalne 
dejavnosti (za leto 2025). 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
* Sklep mora sprejeti še Upravni odbor UL. 
Ad 9.) Članstvo v delovnih telesih Senata UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
1. Zamenjava članice Programskega sveta interdisciplinarnega doktorskega študijskega  programa 

Umetnost 
 
Rektor je povedal, da je zamenjavo članice Programskega sveta interdisciplinarnega doktorskega študijskega 
programa Umetnost predlagal Senat UL ALUO zaradi obremenitev sedanje članice izr. prof. dr. Barbare Predan 
z UL ALUO na drugih področjih.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 9.1.: 
Senat UL na podlagi predloga UL ALUO namesto izr. prof. dr. Barbare Predan za novega člana Programskega 
sveta interdisciplinarnega doktorskega študijskega programa Umetnost imenuje prof. Jureta Miklavca. Mandat 
člana se prične z dnem imenovanja in traja do konca štiriletnega mandata programskega sveta, do 20. 11. 
2025. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
2. Imenovanje študentov v delovna telesa Senata UL 
 
Rektor je povedal, da je Študentski svet Univerze v Ljubljani v skladu s 37. členom Poslovnika Študentskega 
sveta Univerze v Ljubljani (POŠSUL – 3, velja od 23. 3. 2021, s spremembo) na svoji 2. redni seji dne 20. 3. 
2025 sklenil Senatu UL v imenovanje predlagati navedenega predstavnika študentov. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP ŠT. 9.2.:  
Senat UL na podlagi predloga ŠS UL v Komisijo za vprašanja študentov za člana iz vrst študentov imenuje 
Fazlija Gashija (UL ZF). Mandat člana se prične z dnem imenovanja in traja do konca štiriletnega mandata 
Senata UL. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 10.) Poročilo Komisije za magistrski študij (prof. dr. Andrej Kitanovski, predsednik komisije) 
 
Prof. dr. Andrej Kitanovski, predsednik komisije, je podal krajše poročilo, kot izhaja iz gradiva, ki je bilo 
posredovano na sejo. 
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SEZNANITEV: 
Senat UL se seznanja s poročilom Komisije za magistrski študij s 26. seje z dne 5. 12. 2024, 27. seje z dne 9. 
1. 2025 in 28. seje z dne 13. 3. 2025 ter sprejetimi sklepi na podlagi pooblastila Senata UL. 
 
Ad 11.) Poročilo Komisije za doktorski študij (prof. dr. Lucija Peterlin Mašič, predsednica komisije) 
 
 
Ad 12.) Poročilo Komisije za dodiplomski študij (prof. Domen Fras, namestnik predsednice komisije) 
 
Prof. Domen Fras, namestnik predsednice komisije, je podal krajše poročilo, kot izhaja iz gradiva, ki je bilo 
posredovano na sejo. 
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznanja s Poročilom o delu Komisije za dodiplomski študij UL, z 25., 26. in 27. redne seje z dne 
3. 12. 2024, 7. 1. 2025 in 11. 3. 2025. 
 
Prof. Domen Fras, namestnik predsednice komisije, je povedal, da je Komisija za dodiplomski študij potrdila 
predlog za akreditacijo prvostopenjskega interdisciplinarnega visokošolskega strokovnega študijskega 
programa Biofarmacevtsko inženirstvo, UL FFA, UL FRI, UL BF in UL FKKT in ga posredovala v sprejem 
Senatu UL.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednja sklepa: 
 
SKLEP ŠT. 12.1.: 
Senat UL sprejme na predlog Komisije za dodiplomski študij predlog za akreditacijo prvostopenjskega 
interdisciplinarnega visokošolskega strokovnega študijskega programa Biofarmacevtsko inženirstvo, UL FFA, 
UL FRI, UL BF in UL FKKT.  
Za izvedbo študijskega programa so odgovorne članice predlagateljice v okviru obstoječih sredstev za študijsko 
dejavnost ali drugih lastnih sredstev. 
Predlog se posreduje v obravnavo na Nacionalno agencijo RS za kakovost v visokem šolstvu. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, prorektorica, je povedala, da so s strani sindikata dobili predlog spremembe 
študijskega koledarja. Predlagali so, da se za prihodnje študijsko leto, tako kot je bilo že v preteklih letih, 29., 
30. in 31. decembra predvidi pouka proste dneve. Dodatno so predlagali, da se enako naredi med prvomajskimi 
prazniki 28., 29. in 30. maja1. Povedala je, da so predlog koledarja obravnavali na kolegiju rektorja, na Komisiji 
za dodiplomski študij, na Komisiji za magistrski študij, na Komisiji za doktorski študij in na kolegiju prodekanov 
tako kot vsako leto. Ugotovili so, da imajo članice različne prakse, in zato niso pripravili predloga koledarja na 
način, kot ga je predlagal sindikat. 
 
Glede na navedeno je dal rektor na glasovanje sklep tako, kot je bil prvotno pripravljen: 
 
SKLEP ŠT. 12.2.: 
Senat UL sprejme študijski koledar za študijsko leto 2025/2026 kot sledi iz priloge. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
  
Ad 13.) Poročilo o delu Habilitacijske komisije UL in volitve rednih profesorjev (prof. dr. Aleš Obreza, 
predsednik komisije) 
 
 
Ad 14.) Pritožba v postopku izvolitve v naziv (poročevalec: prof. dr. Iztok Prezelj) 
 
 

 
1 Visokošolski sindikat Slovenije – Sindikat UL je v svojem dopisu sicer predlagal 28., 29. in 30. maj, vendar 
je bilo najbrž mišljeno 28., 29. in 30. aprila, torej za prvomajske praznike. 
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Ad 15.) Razno (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
I. Predlog ŠS UL za izrazitev podpore srbskim študentom pri mirnih protestih 

 
Žan Luka Kolarič, senator študent, je povedal, da je Študentski svet Univerze v Ljubljani (v nadaljevanju ŠS 
UL)na svoji 2. redni seji dne 20. 3. 2025 sprejel naslednji sklep: 
»ŠS UL predlaga Senatu UL, da na ravni celotne Univerze izrazi podporo srbskim študentom pri mirnih 
protestih.« Po razpravi je ŠS UL sklenil, da predlaga Senatu UL, da se kot najvišji organ UL opredeli do teme, 
saj se ŠS UL zdi smiselno, da UL  sprejme enotno mnenje, kateremu se lahko preostali organi tako UL kot 
članic lahko pridružijo. V ŠS UL želijo izraziti podporo akademski skupnosti, torej izključno mirnim protestom 
študentk in študentov. 
 
Rektor je dal na glasovanje sklep, ki je bil oblikovan v razpravi:  
 
SKLEP ŠT. 15.:  
Senat UL podpira študente srbskih univerz pri mirnih protestih. 
Sklep je bil sprejet (27 ZA, 1 PROTI, 2 VZDRŽANA). 
 
 
Seja je bila zaključena ob 15:40 uri.  
 
 
 
Zapisala: Lina Čok Jereb, mag. prav. 
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